



PORT AUTONOME DE KRIBI

PORT AUTHORITY OF KRIBI

036
COMMUNIQUE N° _____/C/PAK/DG/CMA/2019 DU 11 SEP 2019 PORTANT PUBLICATION DES RESULTATS DE L'AVIS A MANIFESTATION D'INTERET N°2019/006/AMI/PAK DU 12 JUIN 2019 RELATIF AU RECRUTEMENT D'UN CONSULTANT POUR UNE MISSION D'ACCOMPAGNEMENT DU PORT AUTONOME DE KRIBI DANS LA MISE EN PLACE D'UNE DEMARCHE PROSPECTIVE.

LE DIRECTEUR GENERAL DU PORT AUTONOME DE KRIBI, communique :

Les entreprises ci-après sont préqualifiées à l'issue de l'Avis à Manifestation d'Intérêt n°2019/006/AMI/PAK du 12 juin 2019 relatif au recrutement d'un Consultant pour une mission d'accompagnement du Port Autonome de Kribi dans la mise en place d'une démarche prospective.

N°	SOUSSIONNAIRES	ADRESSE
1	GROUPEMENT ROLAND BERGER CONSULTANT, CATRAM CONSULTANTS (GROUPE INDDIGO)	Responsable : Roland Berger Tel : +212 529 011 355 www.rolandberger.com Adresse : 8 Angle Boulevard Roudani et Rue Jean Jaures Pour indigo (Catram Consultant) : Adresse : rue de l'échiquier 75010 PARIS Tel : + 33(01)142 78 45 15 Email : Catram@inddigo.com
2	GROUPEMENT COMETE INTERNATIONAL / CPCS	Responsable : WALID BEL HADJAMOR et JOCELIN Leclerc pour (Comete International), avenue Hedi karray 1082 Tunis Mahrajene Tunisie Tel : (216) 31 307 800 ; Fax : (216) 71 70 72 00 E mail : dg@comete.com.tn Site web : www.comete.tn
3	DSP CONSULTING SAS	Responsable : Laurent CHEREAU Adresse : 35 chaussée John Kennedy 76600 le Havre France Courriel : Laurent.chereau@dsp-consulting.com Site web : www.dsp-consulting.com , Tel : +33 642 686 171

Les responsables de ces entreprises sont invités à prendre attache avec les services du Port Autonome de Kribi, sis à l'immeuble EMERGENCE à Kribi, pour la suite de la procédure.

Par ailleurs, les autres soumissionnaires, non retenus, sont priés de passer retirer leurs offres sous quinzaine dès publication du présent communiqué. Passé ce délai, lesdites offres seront purement et simplement détruites.





PORT AUTONOME DE KRIBI

PORT AUTHORITY OF KRIBI

ANNOUNCEMENT

OF **11 SEP 2019** RELATED TO

N° **036** /C/PAK/DG/CMA/2019

THE PUBLICATION OF RESULTS
FOLLOWING THE PUBLIC CALL FOR EXPRESSION OF INTEREST No 2019/006/AMI/PAK OF 12 JUNE 2019
TO RECRUIT A CONSULTANT TO ASSIST THE PORT AUTHORITY OF KRIBI IN DEVELOPMENT OF A
PROSPECTIVE APPROACH.

THE GENERAL MANAGER OF THE PORT AUTHORITY OF KRIBI, hereby informs the public that the candidates below are prequalified, following the Public Call for Expression of Interest No. 2019/006/AMI/PAK of 12 June 2019 to recruit a consultant to assist the Port Authority of Kribi in development of a prospective approach.

N°	CANDIDATE	ADDRESS
1	GROUPEMENT ROLAND BERGER CONSULTANT, CONSULTANTS INDDIGO) CATRAM (GROUPE	Contact person : Roland Berger Tel : +212 529 011 355 www.rolandberger.com Address : 8 Angle Boulevard Roudani et Rue Jean Jaures Pour inddigo (Catram Consultant) : Address : rue de l'échiquier 75010 PARIS Tel : + 33(01)142 78 45 15 Email : Catram@inddigo.com
2	GROUPEMENT INTERNATIONAL / CPCS COMETE	Contact person : WALID BEL HADJAMOR et JOCELIN Leclerc, for (Comete International), avenue Hedi karray 1082 Tunis Mahrajene Tunisie Tel : (216) 31 307 800 ; Fax : (216) 71 70 72 00 E mail : dg@comete.com.tn Site web : www.comete.tn
3	DSP CONSULTING SAS	Contact person : Laurent CHEREAU Adresse : 35 chaussée John Kennedy 76600 le Havre France Courriel : Laurent.chereau@dsp-consulting.com Site web : www.dsp-consulting.com , Tel : +33 642 686 171

Managers of those companies or their representatives are therefore invited to contact the Port Authority of Kribi, located at the EMERGENCE building, in Kribi, for more information on the subsequent stages of the procedure.

On the other hand, candidates that have not been selected are requested to withdraw their documents within fifteen days from the date of publication of this announcement, otherwise it will be destroyed.



Patrice Melom